
Saksprotokoll i fylkesutvalet - 11.04.2018  
 
Sigbjørn Framnes, Frp, sette fram slikt forslag: 
 

«Alternativ: 
Km-produksjon i anbudsområda må også verte vist i årsproduksjon (ref. tabell side 27). Dette for 
lettare samanlikning med tidlegare år. Vert lagt fram for fylkestinget 
 
Fylkestinget tek elles årsmeldinga til orientering.» 

 
Røysting 
 
Framnes sitt forslag vart samrøystes vedteke. 
Innstillinga fekk ingen røyster og fall. 
 
Innstilling til fylkestinget 
 
Km-produksjon i anbudsområda må også verte vist i årsproduksjon (ref. tabell side 27). Dette for lettare 
samanlikning med tidlegare år. Vert lagt fram for fylkestinget 
 
Fylkestinget tek elles årsmeldinga til orientering. 
 


